
      Protokół z XLV nadzwyczajnej Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 21 czerwca 2018 r. godz. 18
00 

 

 

Porządek obrad XLV Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwały w sprawie:     

4.1 utworzenia okręgów wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic Miasta Krakowa w 2018r 

 

5. Oświadczenia i komunikaty 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 18 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XLV nadzwyczajnej 

Sesji Rady Dzielnicy XVII 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawach (uchwała w załączeniu): 

 

ad.4.1.  utworzenia okręgów wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic Miasta Krakowa w 2018r 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej, Komisji 

Ochrony Środowiska.  

Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem Prezydenta Miasta Krakowa oraz Kancelarii Rady 

Miasta i Dzielnic Krakowa w sprawie wydania opinii do okręgów wyborczych w wyborach do Rad 

Dzielnic z terminem wydania opinii do dnia 22 czerwca 2018r. 

Głos zabrali: p. St. Madej, p. A. Zdziebko, p. L. Zaleński, p.  A. Michalczyk, p. J. Kawa,  

p. J. Wójcik, p. K. Frankiewicz, p. A. Dziedzic.  

Następnie Przewodniczący poinformował zebranych o sprawach omawianych na Konwencie 

Przewodniczących Rad Dzielnic.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie utworzenia okręgów 

wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic Miasta Krakowa w 2018r 
 

ad.5. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

 podziękowaniami Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa za udział w osiemnastej edycji 

„Dnia Otwartego Magistratu”  

 



 pismem Prezydenta Miasta Krakowa  w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Dzielnicy w 

skład zespołu ds. nowelizacji Statutów Dzielnic. Swoja kandydaturę zgłosił Pan Jan Kawa. 

Zarząd przygotuje stosowny projekt uchwały, który zostanie przedstawiony na sesji w dniu 28 

czerwca 2018r. 

 pismem Rady i Zarządu Dzielnicy XIII Podgórze w sprawie Dożynek Miejskich zaplanowanych 

na dzień 26 sierpnia 2018r. Pan J. Wójcik poinformował zebranych, że termin Dożynek 

Miejskich zbiega się z terminem Dożynek Dzielnicowych.  

 odpowiedzią na interpelację złożoną przez Radnego Miasta Krakowa Pana Kazimierza 

Chrzanowskiego o w sprawie remontu chodników na terenie Dzielnicy XVII.  

 

Następnie głos zabrał Pan A. Zdziebko w sprawie przestawienia ławki, na której zbierają się 

bezdomni. Głos w tej sprawie zabrali: p. A. Woźniczka, p. St. Madej, p. G. Rojewski, p. St. Stroński, 

p. J. Kawa, p. A. Dziedzic. 

 

Pan L. Zaleński zaprosił zebranych na Dzień Zesławic zaplanowany na 23 czerwca 2018r. 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

28 czerwca 2018r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1845 zamknął posiedzenie XLV Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


